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Diarienr  Inkom Ärendenamn 
 

Nämndbehandling Övrigt 

0192/17 
 

2017-04-24 Göteborgsförslag 76 för 
beslut – Velodrom 

2017-05-29: Nämnden beslutar om avslag. Motiveringarna är flera och bland 
annat:  ”att det finns andra typer av anläggningar som är mer prioriterade att 
bygga för stadens gemensamma medel…”    

Ärendet avslutat  

0193/17 
 

2017-04-24 Göteborgsförslag 111 
för beslut – tak på 
Ruddalen 

2017-05-29: Nämnden beslutar om avslag. Motiveringarna är flera men främst 
att: ”nämnden tidigare beslutat i enlighet med förslaget och har för avsikt att 
bygga tak på anläggningen..” 

Ärendet avslutat  

0194/17 
 

2017-04-19 Göteborgsförslag 45 för 
beslut – 
subventionerade hyror 
för barn- och 
ungdomsföreningar 

2017-05-29: Nämnden beslutar om avslag. Motiveringarna är flera och bland 
annat att: ”Förvaltningens lokaler kan redan idag hyras till subventionerade 
priser (taxa låg)…” samt ”Men det föreslagna upplägget kommer att leda till 
olika förutsättningar för föreningar som hyr privat respektive kommunalt”  

Ärendet avslutat 

0197/17 
 

2017-04-25 Göteborgsförslag 122 
för beslut – idrotts- och 
hälsohall i Gunnilse 

2017-05-29: Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda ärendet. 
2017-09-26: Nämnden beslutar att föreslå ”..att konsument- och 

medborgarservice ger stadsdelsnämnden Angered i uppdrag att hantera 

Göteborgsförslag nummer 122…” 
 

Ärendet avslutat 
 
 
 
 
 

0218/17 
 

2017-05-15 Göteborgsförslag 260 
för beslut – hall för 
Roller Derby 

2017-05-29: Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda ärendet. 
2018-01-23: Idrotts- och föreningsnämnden genomför inte Göteborgsförslag 
om att bygga en hall enbart för Roller Derby.  
Rollerderby är en liten idrott med relativt få utövare och därför bedöms det 
inte finnas underlag för att bygga en anläggning enbart för den idrotten.  
 
Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att i budgetarbetet inför 2019 säkerställa 
finansieringen av den ökade hyreskostnaden kopplat till att lägga in parkettgolv 
i ytterligare en av hallarna i Lundbystrand. 

Ärendet öppet hos 
oss men avslutat 
som 
göteborgsförslag 
hos KMS efter 
information till 
förslagsställare och 
KMS om nämndens 
beslut 2018-01-23. 
 
 
Muntlig 
information 
lämnas 2020-02-13 
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0233/17 
 

2017-05-26 Göteborgsförslag 296 
för beslut – dansbana 
med tak 

2017-06-20: Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda ärendet. 
2017-10-31: Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att gå vidare med förslaget 
och samverkan med andra förvaltningar för att hitta lämpliga lokaliseringar 
samt upprätta kalkyler för såväl investering som drift. Nämnden ger 
förvaltningen i uppdrag att återkomma till nämnden med ärendet senast i 
samband med nämndens behandling av investeringsnomineringen för perioden 
2020 - 2023. 
2019-02-12: I enlighet med uppdrag återkom förvaltningen med frågan i förslag 
till investeringsnominering för 2020 – 2023 och nämnden beslutade bland 
annat att ”..ge förvaltningschefen i uppdrag att omgående påbörja 
utvecklingsprojekt på Heden i enlighet med beskrivning i ärendet.” Denna 
beskrivning innehöll då följande skrivningar: 
”En dansbana med tak i enlighet med Göteborgsförslag 296 etableras…………… 
Med denna placering utformas en sådan byggnad lämpligen så att den utöver 
funktioner för dansverksamhet av olika slag också kan nyttjas och utgöra en 
ytterligare kvalitet för alla de event som redan genomförs på Heden.  
 
I och med att kommunfullmäktige 2019-11-13 fastställde idrotts- och 
föreningsnämndens investeringsramar finns nu också finansiering för hela 
projektet. 
 
2019-12-17: Förvaltningen lämnar lägesrapport om Göteborgsförslag 296: ”I 
september 2020 planeras byggnation av den investeringsnominerade 
dansbanan samt ytterligare funktioner såsom mindre konstgräsplan för knatte- 
och spontanfotboll, aktivitetspark och sittplatser. Budget på 30 miljoner kr. ” 

 

Ärendet öppet 
men också under 
genomförande  
 
 
 
 
 

0235/17 
 

2017-05-30 Göteborgsförslag 312 
för beslut – vision för 
Majvallen 

2017-06-20: Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda ärendet. 
2018-03-26: Nämnden väljer att gå vidare med den del av förslaget som avser 
utvecklingen av idrottsytor för såväl utomhus- som inomhusidrott, 
föreningslokaler och omklädningsbyggnader med tillägg att utvecklingen ska 
gynna hela föreningslivet i närområdet. En fortsatt utveckling av Majvallen 

Ärendet öppet hos 
oss men avslutat 
som 
göteborgsförslag 
hos KMS efter 
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skulle ge många positiva effekter då Majorna saknar mötesplatser och 
tillräckliga verksamhetsytor för föreningarna i området. Nämnden ger 
förvaltningen i uppdrag att återkomma till nämnden i samband med den 
fortsatta behandlingen av investeringsnomineringar för 2020 och framåt. 
Nämnden avslår den del av förslaget som avser de spontana aktivitetsytorna 
såsom lekplats, utegym och klättervägg. Bedömningen är att befintliga ytor 
tillsammans med utvecklingen av Slottsskogsvallens entréområde bidrar till att 
området är försörjt med spontana aktivitetsytor. 
2019-12-17: Statusen på ärendet informeras om under förvaltningsdirektörens 
infopunkt.  
 

information till 
förslagsställare och 
KMS om nämndens 
beslut 2018-03-26. 
 
 
 
 
 
 
 

0144/18 
 

2018-03-29 Göteborgsförslag 611 
för beslut – ny fritidshall 
i Hammarkullen 

2018-04-24: Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda ärendet. 
2018-09-25:  Nämnden beslutar om avslag. 
Skälen är främst tre: Den hall som nämns i förslaget ska inte vara öppen för 
föreningslivet, den yta som finns på den aktuella grusplanen är alldeles för liten 
för att bygga allt det som ingår i förslaget och dessutom har förvaltningen 
negativa erfarenheter av att bygga kalla hallar som ska vara bemannade. 
Idrotts- och föreningsnämnden översänder sitt beslut till park- och 
naturnämnden samt Angereds stadsdelsnämnd för kännedom. 

Ärendet avslutat 

0147/18 
 

2018-01-17 Göteborgsförslag 584 
för beslut Simhall i 
Kortedala/Bergsjön 

2018-04-24:  Nämnden beslutar om avslag.  
Anledningen är att det redan pågår arbete med planering för bad i 
Kortedala/Bergsjön enligt stadens strategi för sim- och badanläggningar 
(diarienummer 0538/15, tjänsteutlåtande daterat 2016-10-18), utifrån det 
uppdrag nämnden gett till förvaltningen i budget för 2018 (diarienummer 
0121/17, tjänsteutlåtande daterat  
2017-10-19).  

Ärendet avslutat 

0148/18 
 

2017-10-03 Göteborgsförslag 525 
för beslut – fler 
kompletta 
gymnastikhallar 

2018-04-24: Idrotts- och föreningsförvaltningen bordlägger ärendet. 
2018-06-12: Nämnden beslutar om avslag.  
Motiveringen löd: Förslagsställaren vill att det ska byggas nya gymnastikhallar i 
Göteborg. I förra veckan antogs en detaljplan för Fixfabrikområdet i Majorna 
som bland annat innehåller en idrottshall med en gymnastikdel och i november 
2018 öppnar en ny idrottshall i Lundenområdet som innehåller en komplett 
gymnastikdel och därmed kan trycket på Gymnastikens hus i Bergsjön minska.  

Ärendet avslutat 
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2016 invigdes Torshallen i Torslanda med en särskild gymnastikdel om än inte 
komplett. Nya etableringar kommer därför inte att prioriteras i samma område.  
Frågan om ytterligare gymnastikhallar utöver de ovan nämnda behandlas i 
kommande investeringsbeslut.   

0184/18 
 

2018-05-03 Göteborgsförslag 629 
för beslut -
Klubblokal/boulderhall 
(Göteborgs 
Klätterklubb) 

2018-06-12: Nämnden beslutar om avslag. 
Motiveringen är att dialog pågår mellan förvaltningen och föreningen om 
möjliga lokaler. Vi hoppas att föreningen kan hitta vägar i ordinarie 
ansökningsförfarande gällande investeringsbidrag för att tillgodose behovet av 
en boulderanläggning i ideell regi. 

Ärendet avslutat 

0267/18 
 

2018-06-13 Göteborgsförslag 645 
för beslut - 
Rullskridskorink i 
Göteborg 

2018-08-30: Nämnden beslutar om avslag.  
Motiveringen är att en av hallarna i Lundbystrand ska anpassas för 
rullskridskoåkning. (jmfr förslag 260) 

Ärendet avslutat 

0309/18 
 

2018-07-09 Göteborgsförslag 660 
för beslut - 
Konstgräsplaner och 
parkering vid Bergums 
IF 

2018-08-30: Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda ärendet. 
2019-02-12: Idrotts- och föreningsnämnden godkänner den del av 
Göteborgsförslag 660 som går ut på att anlägga konstgräs på Bergumsvallens 
naturgräsplan, under förutsättning att nämnden erhåller investeringsutrymme 
av kommunfullmäktige. Anledningen är nuvarande naturgräsplans dåliga skick 
samt den starka ungdomsverksamheten i området. Då naturgräsplanen ligger 
intill en ravin, ser förvaltningen inte att det är möjligt att anlägga en fullstor 
konstgräsplan utan föreslår istället att en mindre konstgräsplan anläggs.  

Idrotts- och föreningsnämnden avstår i nuläget från att ta ställning till den del 
av Göteborgsförslag 660 som går ut på att rusta upp och utöka 
parkeringsplatserna vid Bergumsvallen. Anledningen är att ett genomförande 
av Göteborgsförslag 659 om tillfartsväg och cykelväg till och från Bergumsvallen 
kommer att påverka parkeringsytornas storlek och därmed också 
investeringsutgiften.  
 
2019-02-12: Detta datum behandlade nämnden även investeringsnomineringen 
för 2020 - 2023. I denna fanns inarbetat nominering för att konvertera 
Bergumsvallens fullstora gräsplan till en mindre konstgräsplan. 
 

Ärendet öppet hos 
oss men avslutat 
som 
göteborgsförslag 
hos KMS efter 
information till 
förslagsställare och 
KMS om nämndens 
beslut 2019-02-12. 
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2019-11-13: Kommunfullmäktige fastställde idrotts- och föreningsnämndens 
investeringsramar vilket innebär att nämnden har finansiering för att 
konvertera befintlig naturgräsplan till en icke fullstor konstgräsplan. 
 
 

0320/18 
 

2018-08-03 Göteborgsförslag 675 
för beslut Arena för 
vågsurfing i Göteborg 

2018-08-30:  Nämnden beslutar om avslag. 
Motiveringen är att vågsurfing är en liten idrott med relativt få utövare och 
därför bedöms det inte finnas underlag för att bygga en anläggning enbart för 
den idrotten. 
 

Ärendet avslutat 

0339/18 
 

2018-07-31 Göteborgsförslag 659 
Behov av ny cykelväg 
samt tillfartsväg till 
Bergums IF 

2018-08-30: Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda ärendet. 
2019-02-12:  Idrotts- och föreningsnämnden översänder Göteborgsförslag 659 
till nämnden för konsument- och medborgarservice, som sedan får fördela 
ärendet till den nämnd som kommer att få stå för en eventuell 
investeringsutgift.  

Idrotts- och föreningsnämnden ställer sig bakom förvaltningens 
tjänsteutlåtande, antar det som sitt eget och översänder det till nämnden för 
konsument- och medborgarservice.  
 

Ärendet avslutat 
 

0346/18 
 

2018-08-15 Göteborgsförslag 678 
för beslut Önskemål om 
konstgräs på 
Blidvädersplan 

2018-08-30: Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda ärendet. 
2018-09-20: Idrotts- och föreningsnämnden godkänner den del av 
Göteborgsförslag 678 som går ut på att anlägga konstgräs på Blidvädersplan. 
Idrotts- och föreningsnämnden godkänner förslag att investeringsmedel för 
konsgräsetableringen hämtas från investeringsområdet ”övrig stadsutveckling” 
Idrotts- och föreningsnämnden avstår i nuläget från att ta ställning till den del 
av Göteborgsförslag 678 som går ut på att rusta omklädningsrummen vid 
Blidvädersplan  
2019-05-21:  Idrotts- och föreningsnämnden godkänner den del av 
Göteborgsförslag 678 som går ut på att rusta upp omklädningsrummen vid 
Blidvädersplan. Anledningen är att de komplicerade ägar- och 
hyresförhållandena som tidigare gällde för omklädningsbyggnaden nu är lösta 
samt att det finns behov av upprustade omklädningsrum i samband med att 
konstgräs etableras på den intilliggande grusplanen. 

Ärendet avslutat 
(förslag under 
genomförande)  
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2020-02-13: Nämnden föreslås vid behandling av årsrapport att begära 
överföring av ej upparbetade investeringsmedel 2016 - 2019 för att kunna 
fullfölja Göteborgsförslag 678 om konstgräs på Blidvädersplan  
 
Förvaltningen utgår från att så sker och då kommer förlaget i sin helhet att 
fullföljas under 2020. 

0413/18 
 

2018-09-04 Göteborgsförslag 690 
för beslut -Rädda 
Actionhallen i Lundby 

2018-09-25:  Nämnden beslutar om avslag. 
Motiveringen är att KFUM Göteborg har en ny lokal på gång i Frihamnen. 
Förvaltningen för dialog med föreningen i ärendet. Föreningen har bland annat 
beviljats ett utökat särskilt driftsbidrag på 300 000 kronor för 2018 vid 
nämndmötet 2018-08-30 (§ 119, diarienummer 0311/18). 
 

Ärendet avslutat 

0428/18 
 

2018-09-12 Göteborgsförslag 695 
för beslut -Upplåta mark 
till endurobana och 
trail-körning 

2018-10-23: Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda ärendet. 
 
 
 

Ärendet öppet 
 
Beslutsärende 
planeras till 2020-
02-25 
 

0612/18 
 

2018-11-16 Göteborgsförslag 713 
för beslut Utomhusrink 
för spontanidrott vid 
Askims ishall 

2018-12-11: Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda ärendet.  
 
 

Ärendet öppet 
 
Beslutsärende 
planeras till 2020-
02-25 

0618/18 
 

2018-11-20 Göteborgsförslag 715 
för beslut 
Skateboardpark på 
Kviberg 

2018-12-11:  Nämnden bordlägger och ger förvaltningen i uppdrag att vid 
nämndmötet i januari 2019 informera om förutsättningarna för skatesporten i 
Göteborgsregionen. 
2019-01-29: Nämnden bordlägger ärendet. 
2019-02-12: Nämnden bordlägger ärendet. 
2019-03-26: Idrotts- och föreningsnämnden avslår förslaget med hänvisning till 
nämndens beslut i § 43,  
(Plan för att utveckla streetsporten i Göteborgs Stad, dnr 0168/19) 

Ärendet avslutat 
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0083/19 
 

2019-02-20 Göteborgsförslag 758 
för beslut  
Ny simhall i Tuve 

2019-03-26:  Idrotts- och föreningsnämnden beslutar att avslå 
Göteborgsförslaget med hänvisning till slutsatserna i utredningen Strategi för 
Göteborgs sim- och badanläggningar (diarienummer 0538/15). 

Ärendet avslutat 

0103/19 
 

2019-02-28 Göteborgsförslag 768 
Mötesplats i Östra 
Göteborg 

2019-03-26: Nämnden bordlägger ärendet. 
2019-04-23: Nämnden beslutar om avslag med hänvisning till den ordinarie 
gången för de bidragsansökningar som nämnden hanterar. 

Ärendet avslutat 

0376/19 
 

2019-08-19 Göteborgsförslag 884 
Pumptrackbana i 
Göteborg 

2019-09-24: Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda ärendet. 
  

Ärendet öppet 
 
Beslutsärende 
planeras till 2020-
03-17 


